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Dagsorden	
For	skolebestyrelsesmødet	Onsdag	d.	13.	november	2019,	17.00-19.30	på	Ørestad	Skole,	Mettes	
kontor		
	
Mødeleder:	 Heidi	 	 Referent:	Marie		
	

1) Drøftelse	af	kapaciteten	med	Svend	Allerslev	v.	Mette	og	Line,	40	min.	
I	forbindelse	med	byggeri	af	den	nye	skole	på	Hannemanns	Allé,	har	Kalvebod	Skolen	ikke	
længere	plads	til	Ørestads	skoler	elever.	Borgerrepræsentationen	har	besluttet	at	eleverne	
skal	genhuses	i	pavilloner	på	Amager	fælled	Skolen	(AMF).	AMF-pavilloner	er	blevet	tilset	
af	Skoleledelsen.	Der	er	16	pavilloner	(72	kvm	med	lydisoleringen),	som	kan	blive	til	klasse-
lokaler,	faglokaler	og	opholdsrum.	Ledelsen,	medarbejdere	på	skolen	og	forældrene	skal	
igangsætte	en	proces	hvor	der	tages	stilling	til	hvilke	klasser/teams	der	giver	mening	at	
huse	i	AMF	pavilloner.	Der	ville	være	mulighed	for	at	benytte	busser	(for	indskolingens	ele-
ver)	eller	metrokort	(for	udskolingselever).	Madordningen	bliver	klaret	med	en	kantine-
vogn.	Beslutningen	om	hvilke	teams	der	bliver	genhuset	annonceres	omkring	den	4.	de-
cember.	Der	ville	derefter	holdes	informationsmøde	for	forældrene.	Skolebestyrelsen	ville	
være	i	kontinuert	dialog	med	forældrene	for	at	få	inputs.		

	
2) Velkomst	og	godkendelse	af	dagsorden	v.	Marie,	1	min.	

	
3) Godkendelse	og	underskrift	af	referat	fra	sidste	møde,	v.	Mette,	1.	min	

SB-mødereferater	fra	marts	og	august	blev	underskrevet	af	SB.	
	

4) Tillægsrapport,	Ørestad	Skole	v.	Mette,	10	min.	
5) Valg	af	kontaktperson	i	SB	for	forældrerådet	i	KKFO	v.	Mette,	10	min.	
6) Vejledende	ferieplan	for	skoleåret	2020	-	2021	v.	Mette,	10	min.	

	
7) Nyt	fra	Elevrådet,	v.	elever,	5	min	

SB	hilste	på	de	nye	valgte	elevrådsrepræsentanter:	Bertil	8.kl.	BO	og	Esther	7.kl.BO		
De	havde	emner	og	tanker	som	de	gerne	ville	dele	med	SB:	

a. Sukker	politik	–	Eleverne	er	klar	over	at	skolen	har	en	sukkerpolitik.	Men	SB	måtte	
gerne	se	på	at	reglerne	kan	lempes	så	man	kan	have	kage	eller	slik	med	til	fødsels-
dage.	Man	kunne	som	klasse	søge	om	dispensation	på	dagen.	SB	ville	kigge	på	det	
og	vende	tilbage.	

b. Miljø	og	kunst	på	etagerne	–	Der	ønskes	en	”facelift”	på	skolens	etager	i	form	af	en	
farverig	lounge	med	billeder.	SB	nævnte	at	elevrådet	er	blevet	tildelt	midler	til	at	
pynte	op.	Elevrådet	må	i	dialog	med	Finn	for	at	kigge	på	de	midler	der	er	det.	

c. Ferie	4.	januar	–	Elevrådet	oplever	at	mange	elever	har	svært	ved	at	koncentrere	sig	
dagene	efter	nytår	og	forslå	at	få	en	fridag	dagene	derpå.	SB	mener,	at	det	er	en	
opvejningen	der	man	skal	sagtens	kunne	flytte	feriedagene	rundt.	F.eg.	holde	kor-
tere	ferie	i	Påsken	og	bruge	de	opsparede	dage	efter	nytår.	SB	følger	op	på	ferie-
dage	på	kommende	møde.		

d. Sko	politik	–	Elevrådet	efterspurgte	muligheden	for	at	gå	rundt	med	sko	på	4.	og	5.	
sal.	SB	pointerede	at	4.	og	5.	sal	var	en	af	de	meste	trafikerede	sale	på	skolen.	Og	
det	med	ikke	at	havde	sko	på	disse	sale,	ville	forstyrre	indskolingsbørns	gang	på	4.	
og	5.	sal.		
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e. Åbningen	af	dørene	ved	skolen	–	Elevrådet	ønsker	mere	fleksibilitet	i	forhold	til	åb-
ningen	af	dørene	på	skolen.	SB	ville	undersøge	muligheden	for	det.	

f. Idræt	–	Elevrådet	har	bemærkede	at	der	tit	ligger	glemte	sager	og	ville	høre	hvor-
dan	man	kunne	afhjælpe	problemet.	Elevrådet	gjort	også	opmærksomt	på	at	der	
mangler	spejle	i	idrætslokaler.		

	
8) Nyt	fra	Medarbejder	repræsentanterne,	v.	Heidi	10	min	

Der	er	kommer	læsevenner	fra	plejehjemmet.	Læservenner	er	et	initiativ	på	Ørestad	skolen	
der	består	af	frivillige,	som	hjælper	børnene	med	sprog	og	læsning.		
	

9) Nyt	fra	skolens	ledelse,	v.	Mette,	10	min	
Der	er	kørt	en	lærer	ansættelsesrunde	og	alle	ledige	stillinger	er	nu	besat.		I	forbindelse	
med	udflytningen	på	AMS	er	der	kørt	en	dialog	med	lærerne	om	det.	Lærerne	fik	mulighe-
den	for	at	høre	om	plannerne	og	se	billeder	af	pavilloner	på	AMS.	
	

10) Nyt	fra	KKFOs	ledelse,	v.	Kasper,	10	min	
Klasserne	i	indskolingen	er	i	fuld	gang	med	forberedelserne	til	forestillingen	og	børnene	
glæder	sig.	
	

11) Henvendelser	fra	forældre	i	området	v.	Marie,	10	min.	
a. Efterlysningen	af	elever	der	ønsker	modermodsundervisning	på	tyrkisk:	En	forældre	

har	henvendt	sig	og	spurgte	om	nogle	af	skolens	elever	kunne	tænke	starte	med	
tyrkisk	undervisning	på	Peter	Lykkes	Skolen.	Hun	efterlyste	om	vi	kunne	sætte	et	
opslag	op	på	skolen.	SB	ville	kigge	videre	på	det.			

b. Skolepatrulje	i	Ørestaden:	En	forældre	skrev	til	SB	formand,	og	udtrykte	sin	bekym-
ring	omkring	trafikken	ved	Ørestad	boulevard.	Hun	oplever	at	både	bilister	og	biler	
ikke	tager	hensyn	og	stopper	ved	lyskrydset	når	de	kan	se	at	børnene	skal	over.	For-
ældre	kan	generelt	mærke	en	stigningen	i	trafikken	på	Ørestads	boulevard.	Der	ef-
terlyses	en	skolepatrulje	til	at	hjælpe	på	problemet.	SB	nævnte,	at	der	ligger	speci-
fikke	regler	for	hvor	og	hvor	langt	fra	lyskrydset	man	må	opstille	en	skolepatrulje.	
SB-formand	ville	gerne	undersøge	reglerne	og	vender	tilbage.		

	
12) Brug	af	elevator	v.	Mette,	15	min.		

Retningslinjer	for	af	elevator	er,	at	man	som	udgangspunkt	skal	været	ude	af	stand	til	at	
tage	trapperne	for	at	kunne	benytte	den.	Man	kan	ansøge	om	en	særlig	tilladelse	ved	at	
henvende	sig	til	skoleledelsen.		
	

13) Evt.	


